
 

  

  
Sydhavnen d. 05-02-2024  

Skolebestyrelsesmøde Skolen i Sydhavnen 

Mandag den 23. januar 2024 kl. 17-19 
  

Dagsorden:  Referat:  

Deltagere:  
Forældre 
Andrea Karner  
Ida Wolff Andreasen  
Regina Elisabeth Birkemosegård 
Signe Kragelund Schmidt 
Tania Hav Kidmose  
Medarbejdere 
Jannie Brix-Vallentin (Lærer) 
Rasmus Ørnemose Peetz (Elevråd kontaktlære) 
Nikolaj (Pædagog) 
Ledelse 
Lotte Schultz  
Morten Biering  
Tim Lindebæk Djursing 

Afbud:  
Line Rask  
Helen Duus Møllerskov  
Friederike Juliane Benecke  
Michael Raagefelt Langkilde  
 
 
 

1. Proces referat 5 min.  
a. Hvem tager referatet? 
b. Husk at godkende referatet 

 

2. Orientering fra elevrådet 5 min. Der er i udskolingen afholdt møde omkring 
gallafesten. Der spises i udskolingen, og danses i 
hallen. Der har været fokus på de traditioner der har 
været. 
 
Helene er gået på barsel, og hendes rolle overtages af 
Line Aabo fra 6.klasse. 
 
Der har været afviklet fælles møde, hvor der blev 
lavet fælles Lege” sammen i elevrådet. 

3. Orientering fra de enkelte ledere – 15 
min hver + 5 til spørgsmål, I alt 60 min. 

a. Ansættelser og fratrædelser  
b. Langtidssygemeldinger og 

handlingsplaner 
c. Oplæg om arbejdet i afdelingen 

Lotte fortæller fra indskolingen: 
 
Hanne er stoppet i 3.u. Hendes stilling er slået op, og 
der er Rikke Olsen ansat pr.1/2. Hun kommer fra 
Frederiksberg Kom. 
 
Martin Esbersen er ny BH-kl.leder pr.1/2. 
Børnetallet til næste år, passer til at vi har 4 
kommende BH-klasser. 



 
Der har sidste år været et lavere optag, men vi er nu 
”tilbage” på samme niveau som tidligere år. 
 
Der er i efteråret taget udgangspunkt i de 6 
kompetencemål der arbejdes med, ifm. At vise 
forældre hvordan der arbejdes med undervisningen 
på skolen. 
 
Der bliver spurgt om vi generelt taber børn, men 
dette er ikke tilfældet på skolen. 
--- 
 
Der er gået i gang med E-spire sammen med eleverne, 
og med fokus på ”brain-brakes” i indskolingen. 
 
Der har været afviklet teater ”Beat og brøl”, et rigtig 
godt teater omkring Odysseus rejse. 
 
I december har der været afviklet morgensamlinger 
hver morgen, for at afprøve hvad det kan, og om 
dette skal gøres fremadrettet. Der er endnu ikke 
evalueret på dette. 
 
Der er blevet afviklet oprydningsdag, og ”pas-på-
skolen-dag” ifm. Verdens Flotteste Skole. Der opleves 
at eleverne bliver bedre til at passe på skolen efter 
disse forløb. 
 
Der afvikles 21st uger i uge 5 og 6 (på hele skolen). 
 
Lotte fremlagde herefter skolens inklusionsplan og 
ressourceplan – altså planerne over hvilke ressourcer 
vi har på skolen (ift. Forskellige kompetencer) og 
hvordan vi arbejder med disse. 
 
Tim fremlagde den del-trivselsundersøgelse der er 
foretaget på mellemtrinnet i december 23. 

4. Ønsker om emner til forårets møder. 
a. Næste møde økonomi 

Der aftaltes at der på mødet i marts eller april, gerne 
må afsættes tid til gennemgang af 
Børnesundhedsundersøgelsen. (der sendes PP ud 
omkring denne inden næste møde) 
 
Der ønskes et punkt om, hvordan vi som skole 
arbejder og forholder os til verdenssituationen som 
den er pt. 
 

5. Inklusionsprincippet 15 min.  Der blev diskuteret hvordan vi på skolen generelt 
arbejder med ordblindeindsatser. 
Inklusionsprincippet blev godkendt. 



6. Orientering fra personalet  
a. Pædagoger 5 min. 
b. Lærere 5 min. 

 

Pædagoger: 
Der er snart fastelavn, som afvikles som traditionen 
har været tidligere år også. 
 
Så arbejdes der pt. På Børnemiljøvurderinger, hvor 
børnene skal fortælle om hvad de synes om de 
fritidstilbud der findes. 
 
Der er ændrede åbningstider i KKFO’en (se Michaels 
mail). 
 
Der arbejdes på Børnemiljøvurderinger, hvor børnene 
skal fortælle om hvad de synes om at bruge KKFO'en 
som fritidstilbud. 
 
Lærerne: 
Der afvikles pt. Terminsprøver. 
 
Der arbejdes på at vidensdele ifm. 21st ugerne der 
kommer nu. 
 
Der har været ekstra fokus på hvordan selve 
projektopgaven introduceres tidligere (7.kl), så de er 
klædt godt på til den reelle projektopgave i 9.klasse. 
Alle årgange i udskolingen arbejder nu, med en form 
for projektopgave, hvor krav og rammer løbende 
skrues op, så der er en progression med arbejdet 
omkring det. 
 
Der blev drøftet kort, hvordan vi kan gøre mere 
opmærksom på projektugen (den samlede for skolen) 
og den afslutningsaften der er med denne – d.18. 
april 2024. 
 
Der er 21 personaler der i den forgangne weekend 

har været på social weekend i Malaga. Fantastisk! 😊 
 
 
 

7. Punkter til næste møde 5 min. Økonomi 😊 
 
6. marts 

 


